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2020 er som vi alle ved et usædvanligt år og vi har i bestyrelsen været i jævnlig kontakt omkring 
hvordan vi skulle håndtere Bestyrelsens møder og Generalforsamlingen, som I kan læse i vores 
indkaldelse har vi valgt at aflyse årets Generalforsamling på baggrund af myndigheders forbud omkring 
større forsamlinger frem til September.  
Bestyrelsens er selvfølgelig til rådighed telefonisk og pr e-mail og håber vi har alles indforståelse for 
denne beslutning. 
 
Det seneste år har vi fået en håndfuld nye medlemmer. Vi vil starte med at byde dem velkommen i 
vores foreningen og håber vi får muligheden for at mødes til næste års Generalforsamling.  
 
Vi har fået udbedret skaderne på vores veje efter Gilleleje Vandværk, samt fået repareret skader efter 
rødder. Nordkysten har gjort os opmærksom på, at der flere matrikler ikke holder rabatten og dette vil 
skade asfalten, vi i bestyrelsen vil derfor igen opfordrer til, at alle holder de 10-15cm fri, der støder ud til 
asfalten 
 
Status på DH107, sagen ligger hos Nævnenes Hus og som en straffesag hos Politiet, vi følger op på 
disse hen over sommeren.  
 
Til sidst og ikke mindst har vi fået en ny hjemmeside og opsagt vores nuværende aftale med One.com 
som har hostet vores hjemmeside. Vi har flyttet over til gratis tjenester som betyder at vi har en mindre 
besparelse på 3-400kr om året.  
Vi bestræber os på at få en aktiv hjemmeside hvor vi løbende vil lægge information op omkring ting 
som sker i vores foreningen.  
 
Tak for et godt år og pas godt på jer selv og jeres nærmeste.  
  
Claus Tjørndal 
 

 


